
Obecnie w Polsce około 3% wszystkich lasów objętych jest ochroną
w parkach narodowych i rezerwatach, w których priorytetem jest
ochrona przyrody.  Czy Twoim zdaniem obszar ten...



Do ilu procent wg Ciebie powinno sie zwiększyć obszar polskich
lasów, gdzie priorytetem jest ochrona przyrody (jak w parkach
narodowych i rezerwatach)?



Co wg Ciebie powinno być priorytetem Lasów Państwowych na
najbliższe lata?



Obecnie wycinki drzew w polskich lasach, należących do Skarbu
Państwa, prowadzone są na podstawie sporządzanych raz na 10 lat
Planów Urządzenia Lasu, zatwierdzanych decyzją ministra.
Obywatele nie mają możliwości zaskarżenie decyzji zatwierdzającej
Plany Urządzenia Lasu w sądzie. Czy uważasz, że powinna istnieć
możliwość zaskarżenie w sądzie Planów Urządzenia Lasu?



Na produkcję energii z jakich źródeł elektrownie i ciepłownie
powinny otrzymywać wsparcie ze środków publicznych?


